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“Michałowskie konie będą promować świętokrzyskie”

INTERNETOWY SERWIS RADIA KIELCE

Stadnina  Koni  arabskich  w  Michałowie  ma  stać  się  jedną  z  marek  województwa
świętokrzyskiego. Członek zarządu Marcin Perz uważa, że byłoby dobrze, aby w promocji
regionu  wykorzystać  michałowskie  konie,  które  zdobywają  liczne  nagrody  podczas
największych pokazów w Polsce i Europie. Pierwsze spotkanie w tej sprawie już się odbyło,
ale szczegóły współpracy mają być omawiane na kolejnym, które odbędzie się jeszcze w tym
tygodniu.

Władze województwa mają nadzieję, że stadnina przy okazji pokazów koni będzie promowała
region. Także dyrektor stadniny Jerzy Białobok, jest przekonany, że w tej sprawie dojdzie do
porozumienia. Konie z Michalowa cieszą się zainteresowaniem kupców z całego świata. W
sierpniu  tego  roku  13  letnia  Kwestura,  podczas  aukcji  w  Janowie  Podlaskim  została
sprzedana za rekordową kwotę 1 mln 125 tys. euro.

Na pożegnanie tej wyjątkowej klaczy przyjechało do Michałowa kilkaset osób, i min. takie
okazje chce wykorzystywać zarząd województwa do promocji regionu.


